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詳細條款及細則，請參閲 p15-17。 

For detailed Terms and Conditions, please visit p15-17. 
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屯門市廣場 

tmtplaza 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

CANVAS 
 

憑 Citi 信用卡，購買任何 CANVAS 正價產

品可享 HK$50 折扣優惠一次 

 
Use Citi Credit Card to enjoy HK$50  
discount upon purchase of any CANVAS 
regular-priced items 

-  

周生生 

Chow Sang Sang 
Jewellery 
 

正價鑲嵌珠寶、18K 金首飾 95 折及足金

金飾品工費 8 折 

 
5% off on regular-priced gem set jewellery, 
18K gold items and 20% off on labour 
charge of gold jewellery 
 

1. 需登記成為周生生之友方可享此優惠。 

2. 只適用於正價鑲嵌珠寶、18K 金首飾及足金飾品

工費。 

3. 不適用於購買指定系列和品牌，以及周生生分店

指定的其他飾品，詳情請向店員查詢。 

4. 不可與其他推廣優惠同時使用。 

5. 不適用於易貨及足金飾換貨交易。 

6. 訂製飾品需於推廣期內訂製並完成銷售交易方可

享有優惠。 

7. 周生生珠寶金行有限公司將保留最終決定權。 

 
1. Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is 
eligible for the offer. 
2. Only applicable on regular-priced gem set jewellery, 
18K gold items and labour charge for gold jewellery. 
3. Not applicable on designated collections and brands, 
and any other items specified by the shop, please refer 
to shop staff for details.  
4. Cannot be used in conjunction with other 
promotional offers. 
5. Not applicable on trade-in items. 
6. Personalized jewellery order must be made on 
completed within promotion period. 
7. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right 
to make the final and binding decision. 

周大福  

Chow Tai Fook 
 

凡購買足金類產品，手工設計費可享 5

折優惠 

 
Enjoy 50% off on Craftsmanship & Design 
fee of Pure Gold products 
 

1. 此優惠適用屯門市廣場第二期 49-53 號店及屯門

市廣場第一期 1055-1059 號店分行 

2.此優惠有效期由 2025 年 4 月 17 日 至 7 月 13 日 

3.此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括

任何優惠、金會/珠寶會標會、周大福發出之周大 

福會員計劃回贈禮券/VIP 購物獎賞積分/營銷推廣禮

券) 

4.此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品 

5.此優惠不適用於購買金粒 

6.周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關

條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何 

爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權 

 
1. This offer is applicable to 49-53, PHASE 2, TUEN MUN 
TOWN PLAZA BRANCH and 1055-1059, 
PHASE 1, TUEN MUN TOWN PLAZA BRANCH. 
2.This offer is valid from 17 APR  to 16 JUL 2025. 
3.This offer cannot be used in conjunction with other 
promotion offers (including any offer, Gold 
Club/Jewellery Club redemptions, Chow Tai Fook 
Membership Programme reward coupons/Member 
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Reward Bonus Points and Promotion Coupons issued by 
CHOW TAI FOOK). 
4.This offer cannot be used in connection with the 
purchase of corporate gifts orders and other 
customer orders. 
5.This offer is not applicable to the purchase of pure 
gold nuggets. 
6.Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to 
amend and cancel any of these terms and 
conditions and any related promotions at any time 
without further notice. In case of any 

時間廊  

City Chain 
 

購買正價手錶後滿 HK$2,500，可享

HK$150 折扣 

 
HK$150 discount upon HK$2,500 net 
purchase on regular-priced watches 

1. 每單交易只可使用此優惠 1 次。 

2. 可與會員正價日錶折扣優惠同時使用，但不可與

其他優惠同時使用。 

3. 可適用於特價手錶、換購手錶、智能手錶、特別/

限量版日錶及其他指定手錶。 

4. 如有任何爭議，時間廊鐘錶有限公司保留行使此

優惠之最終決定權。 

 
1. This offer can only be used once per transaction. 
2. This offer can be used with regular member discount, 
and cannot be used in conjunction with any other 
promotions/offers/coupons. 
3. This offer is not applicable to discounted watches, 
redemption watches, smart watches, special/limited 
edition watches and other selected watches. 
4. Inc case of any dispute, the matters are subjected to 
the final decision of City Chain Company Limited. 

Clarins 
 

免費享用 CLARINS 美肌體驗，完成後憑

任何消費可獲贈適合您肌膚使用之產品

試用裝 4 件 

 
Enjoy a complimentary Beauty Consultation 
and receive 4-piece sample kit upon any 
purchase 

-  

張毛記電業有限公司  

CMK Electronic Store 
 

Citi 信用卡卡戶尊享獨家限定消費獎賞及

購物禮遇  

 
Exclusive spending rewards for Citi Credit 
Cardholders 

-  

一幻拉麵 

Ebisoba Ichigen 

單點餐牌惠顧滿 HK$298，可享 85 折優

惠 

 
Enjoy 15% off upon spending of HK$298 or 
above a la carte menu 

-  

Gym Aesthetics 
 

消費淨額滿 HK$350 即可扣減 HK$50 (配

飾及 GA 穩腱胳防護系列除外) 

 
Enjoy HK$50 off upon net purchase of 
HK$350 (except accessories and GA FIT 
GEAR PRO collection) 

-  

Helen Rubinstein 
 

優惠 1: 任何購物即享贈禮: 植物幹細胞再

生面霜 5ml 
Offer 1: Bonus Gift With Any Purchase: 
POWERCELL Skinmunity Cream 5ml 
 
優惠 2: 購物滿 HK$1,000 即享贈禮: 植物

-  
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幹細胞再生面霜 15ml 
Offer 2: Bonus Gift With HK$1,000 + 
Purchase: POWERCELL Skinmunity Cream 
15ml 

皇玥 

Imperial Patisserie 
 

單一消費淨額滿 HK$300，即可享 HK$50

優惠 

 
Enjoy HK$50 discount upon single net 
spending of HK$300 

1. 此券不適用於購買折扣/優惠產品。 

2. 每消費淨額滿 HK$300, 可使用$HK$50 優惠券一

張， 淨額滿 HK$600, 可使用 HK$50 優惠券 2 張, 如

此類推。 
3. 此券不適用於購買聖誕, 新年, 月餅,熊貓,囍餅及任

何皇玥禮券產品, 不可與其他優惠及優惠券同時使

用。 

 
1. This coupon is not valid for discounted / special offer 
products 
2. The coupon is not valid for purchase of Xmas, New 
Year, Mooncake, Panda, Wedding series products and 
gift vouchers and cannot be used in conjunction with 
other coupons. 
3. This coupon can only be used one time and cannot 
be redeemed for cash and non-exchangeable or refund.  

INNISFREE 優惠 1: 登記成為 INNISFREE 新會員及購

買任何產品，可獲贈皇牌精華面霜體驗

裝 8 件 (價值 HK$98) 
Offer 1: Register as new member and 
purchase any product, enjoy free Hero 
Serum & Cream 8pc trial set (value HK$98)  
 
優惠 2:   
半價換購濟州王櫻水潤啫喱面霜 50ml 

HK$99 (原價 HK$198) 
Offer 2: Special redemption price for Cherry 
Blossom Glow Jelly Cream at 50% off 
(Original price HK$198) upon any purchase 

-  

Kiehl’s Since 1851 凡購買正價產品滿 HK$680 可享自選 4 件

旅行試用裝 

 
Upon spending HK$680 to receive 4 deluxe 
samples of your choice 

-  

六福珠寶 
Lukfook Jewellery 
 

凡購買主石 1 卡或以上鑽石產品可享

HK$140 折扣優惠 

 
HK$140 discount upon purchase diamond 
items with main stone over 1ct 

-  

南北行  

Nam Pei Hong 
 

南北行靈芝膠囊正價 7 折 

 
30% off on regular-priced of Nam Pei Hong 
Cencentrated Ganoderma Lucidum Capsule 

-  

OTO 
 

凡購買 OTO CYBER-Bright 按摩椅 (CB-01) 

即減 HK$500 

 
Get HK$500 off for purchases of the OTO 
CYBER-Bright Massage Chair (CB-01) 

-  

莎莎 
Sa Sa  

單一消費滿淨價港幣 HK$380 或以上，享

95 折優惠 

 
Enjoy 5% off upon a single net spending of 
HK$380 or above 

-  
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上稀園 

SHANGHEE 
 

購買任何盒裝贈開心果蝴蝶酥 1 包 

 
Purchase any product to get 1 free pack 
(Pistachio Palmier) 

-  

SKECHERS 正價鞋履產品 9 折優惠 

 
Enjoy 10% off on regular-priced footwear 
items 

-  

雪花秀 

Sulwhasoo 
 

凡購買 HK$8,800 護理療程價值組合，額

外送 HK$800 護理金額 

 
Enjoy extra HK$800 treatment value upon 
purchase of HK$8,800 treatment value 
package 

-  

土土屋 

TOTALHOUSE  

正價貨品消費滿 HK$250 可享 95 折優惠 

 
Enjoy 5% off upon purchase on regular-
priced items with HK$250 

-  

TWIST 正價貨品額外 95 折 

 
Extra 5% off on full-priced items 

-  

YVES ROCHER 購買任何正價產品滿 HK$200 即可享 8 折

優惠 

 
Enjoy 20% off upon spending of HK$200 on 
regular-priced items 

-  

以下條款及細則適用於所有屯門市廣場商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Olympian City merchant offers 
 
1. 此優惠只適用於屯門市廣場分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in tmtplaza branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.  
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.  
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

奧海城 

Olympian City  

優惠 Offer  

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

Blueplace 
 

消費滿 HK$500 即可減 HK$100 

 
Enjoy HK$100 discount upon net purchase 
of HK$500 

-  
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康維他 

Comvita 
 

消費 HK$1,200 送蜂膠牙膏一支 

 
Receive a free propolis toothpaste upon 
spending of HK$1,200 

-  

余仁生 

Eu Yan Sang 
 

購物滿 HK$500(淨額)即減 HK$25 

 
Enjoy instant discount of HK$25 upon 
spending of HK$50 (net value) 

-  

豐澤 

Fortress  
 

購買正價家庭電器或影音產品滿

HK$2,000，即減 HK$100 (Apple / 

Dyson/ 小米產品及遊戲電玩除外) 

 
Enjoy HK$100 off upon spending of 
HK$2,000 on home appliances or audio 
visual 
products (Except 
Apple/Dyson/Xiaomi/Gaming products) 

-  

giordano ladies 
 

折實滿 HK$500 可獲贈一張 HK$100 優惠

券於下次消費使用 

 
Receive a HK$100 coupon with any net 
purchase of HK$500 (for next purchase) 

1. 惠顧 2025 年春夏正價貨品滿 HK$500 (淨價)或以

上 ，方可使用此優惠券 。 

2. giordano ladies 有權隨時更改此優惠券的使用條

款和條件 ，毋須另行通知 。 

 
1. This coupon can only be used in conjunction with a 

net purchase of HK$500 or above on SS25 regular-
priced items. 

2. giordano ladies reserves the right to amend the 
terms and conditions of the use of this coupon 
from time to time without prior notice. 

囍雲軒 

HEYA 
 

免費甜品精選 

 
Free Dessert of Today 

-  

皇玥 

Imperial Patisserie 

單一消費淨額滿 HK$300，即可享 HK$50

優惠 

 
Enjoy HK$50 discount upon single net 
spending of HK$300 

1. 此券不適用於購買折扣/優惠產品 

2. 每消費淨額滿 HK$300, 可使用$HK$50 優惠券一

張, 淨額滿 HK$600, 可使用 HK$50 優惠券 2 張, 

如此類推 

3. 此券不適用於購買聖誕, 新年, 月餅,熊貓,囍餅及

任何皇玥禮券產品, 不可與其他優惠及優惠券同

時使用 

 
1. This coupon is not valid for discounted / special 

offer products 
2. The coupon is not valid for purchase of Xmas, New 

Year, Mooncake, Panda, Wedding series products 
and gift vouchers and cannot be used in 
conjunction with other coupons. 

3. This coupon can only be used one time and cannot 
be redeemed for cash and non-exchangeable or 
refund. 

英格蜜兒 

INGRID MILLET PARIS 

新客可以 HK$380 尊享 PicoPro 淡斑嫩膚

療程 

新客可以 HK$198 尊享全方位強效鎖水亮

白療程 

 
New Customer may enjoy PicoPro Laser 
Treatment at HK$380 
New Customers may enjoy B5 Moisturizing 
Treatment at HK$198 

-  
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美國冒險樂園 

Jumpin Gym USA 

購買代幣滿 HK$500 (即 250 個)，送 190

個代幣 (價值 HK$380) (Code: JP25034) 

 
Receive 190pcs of complimentary tokens 
(valued at HK$380) upon purchase of 
tokens at HK$500 (i.e. 250pcs) (Code: 
JP25034) 

此優惠不可與其他推廣優惠同時使用，包括但不限

於贈品及遊戲卡推廣。 

 
This offer cannot be used in conjunction with other 
promotional offers, including but not limited to free 
gifts and game card promotions. 

MASTINA 
 

正價貨品 9 折 

 
Enjoy 10% off on regular-priced items 

-  

老媽拌麵關廟麵專門店 

Mom's Dry Noodle 

消費滿 HK$300 (加一服務費前) 送台式甜

品價值 HK$70 以下 

 
Spend HK$300 or more (before service 
charge) and receive a free Taiwanese 
dessert worth no more than HK$70  

-  

Natural Home 
 

購買皇牌抗菌防蟎系列套裝即可享額外 9

折優惠 

 
Enjoy extra 10% off on [Active Fresh] 
Wrinkle Clear Bedset 

-  

OWNDAYS 
 

消費滿 HK$480 即可減 HK$100 

 
Enjoy HK$100 off upon net purchase of 
HK$480  

 此優惠只適用正價眼鏡貨品。 

 
This e-Voucher can be used to purchase regular priced 
glasses only. 

莎莎 

Sa Sa  
 

單一消費滿淨價港幣 HK$380 或以上, 享

95 折優惠 

 
Enjoy 5% off upon a single net spending of 
HK$380 or above 

-  

Sida fashion 
 

消費滿 HK$500 即可減 HK$50 

 
Enjoy HK$50 discount upon net purchase of 
HK$500 

-  

SKECHERS 
 

折實滿 HK$500，即可享 HK$100 折扣優

惠 

 
Enjoy HK$100 discount with net purchase 
of $500 or above 

-  

月詠雞白湯專門店 

Tsukiyomi 

單點餐牌惠顧滿 HK$298，可享 85 折優

惠 

 
Enjoy 15% off upon spending HK$298 or 
above on a la carte menu 

-  

維特健靈 

Vita Green 

維特健靈新會員可獲 HK$50 禮券乙張，

消費滿 HK$499 即可使用 

 
New Vita Green member may receive a 
HK$50 coupon, to be used at purchase of 
HK$499 or above 

-  

酒朋知己 

Wine Peers 
 

以優惠價 HK$208 購買意大利北部

Piemonte Moscato 甜汽酒兩支(750ml x 

2) : Ciabot Moscato Spumante & Ciabot 
Moscato Frizzante ( 原價: HK$260) 

 
Enjoy a special price of HK$208 for Ciabot 
Moscato from Piemonte Italy (2 Bottles 
Sets)(750ml x 2): Ciabot Moscato Spumante 

-  
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& Ciabot Moscato Frizzante (Original Price: 
HK$260) 

以下條款及細則適用於所有奧海城商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Olympian City merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於奧海城分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in Olympian City branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

 

 

 

荃新天地  

Citywalk 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

Chevignon 
 

正價貨品 9 折，減價貨品額外可享 9 折 

 
10% off regular-priced items, enjoy an extra 
10% off sales items 

-  

In-Smart 
 

購物滿 HK$1,000 送 Elecom Eclear Sports 

運動瑜伽墊乙張 

 
Enjoy a free Elecom Eclear Sports Yoga mat 
upon spending of HK$1,000 

-  

The Korner 
 

購買 2 件正價鞋履或服裝減 HK$80 / 購買

3 件正價鞋履或服裝減 HK$270 

 
HK$80 upon purchasing 2 pieces of regular 
priced items/ HK$270 upon purchasing 3 
pieces of regular priced items 

-  

一幻拉麵 

Ebisoba Ichigen 

單點餐牌惠顧滿 HK$298，可享 85 折優

惠 

 
Enjoy 15% off upon spending HK$298 or 
above on a la carte menu 

-  
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六福珠寶 

Lukfook Jewellery 
 

凡購買主石 1 卡或以上鑽石產品可享

HK$140 折扣優惠 

 
HK$140 discount off upon purchase 
diamond items with main stone over 1ct 

-  

美國冒險樂園  
Jumpin Gym U.S.A 
Limited 
 

買 HK$500(250 個)代幣送 HK$380(190 個)

代幣 

 
Buy HK$500 (250pcs) tokens Get HK$380 
(190pcs) tokens 

1. 此優惠只適用於奧海城、荃新天地及藍灣廣場分

店。 

2. 代幣不適用於部分遊戲，請以店內公佈為準。 
3. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、

不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用，

包括但不限於贈品及遊戲卡推廣。 
4. 商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改，恕不

另行通知，及以商戶決定為準。 
5. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 
6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決

定權。 

 
1. This offer is applicable to Olympian City, Citywalk and 
Island Resort Mall branched. 
2. Token is not applicable for some games and 
machines. Please refer to in-store announcements. 
3. One special offer can be used on each purchase per 
customer. This special offer cannot be used 
simultaneously with other promotional coupons/offers 
(including but not limited to giveaways and game card 
promotions) and cannot be exchanged for cash. No 
change will be provided. 
4. Merchants reserve the right on changing the offer 
content, the offer content are subject to change 
without prior notice. 
5.  Please present valid coupons or relevant documents 
card before purchase. 
6. Participating merchant reserves the right to exercise 
this offer should there be any disputes. 
 
 

位元堂 

Wai Yuen Tong 
 

購買中成藥(指定推廣產品除外)可享 95

折優惠 

 
Enjoy 5% discount upon purchase of 
proprietary Chinese medicine (except 
selected promotion items) 

-  

百成堂 

Pak Shing Tong 
 

購買百成堂純正美國花旗參(4 両)、傳統

黑糖薑棗茶(6 包 x30g)、黑杞子桑椹明目

烏髮茶任 1 件可享 7 折優惠 

 
Enjoy a 30% discount when purchasing any 
one of the following PST products: Pure 
American Ginseng (4 taels), Traditional 
Black Sugar Ginger & Jujube Tea (6 packs x 
30g), and Black Wolfberry & Mulberry Tea 

-  

英皇珠寶 

Emperor Watch or 
Jewellery 
 

購買飾金 3 錢或以上免手工費 

 
Free labour cost on fine gold items of 0.3 
taels or more 

1.優惠只適用於購買指定足金產品，不包括定價足

金、金粒、金條、金寶、K 金、鉑金、珠寶貨品及

鐘錶產品。 

2.優惠受條款及細則約束，請與分店職員查詢。 

 
1.The offer is only applicable for the purchase of 
designated fine gold products, excluding fixed-price fine 
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gold, fine gold pellets, fine gold ingots, fine gold bullion, 
karat gold, platinum, Jewellery products, and watches. 
2.The offer is subject to terms and conditions. Please 
consult with our staff in-store for details. 

維特健靈  
Vita Green 

維特健靈新會員可獲 HK$50 禮券乙張，

消費滿 HK$499 即可使用   

 
New Vita Green member may receive a 
HK$50 coupon, to be used at purchase of 
HK$499 or above   

-  

皇玥 

Imperial Patisserie 

單一消費淨額滿 HK$300，即可享 HK$50

優惠 

 
Enjoy HK$50 discount upon single net 
spending of HK$300 

1. 此券不適用於購買折扣/優惠產品  

2. 每消費淨額滿 HK$300, 可使用$HK$50 優惠券一張, 

淨額滿 HK$600, 可使用 HK$50 優惠券 2 張, 如此類推  

3. 此券不適用於購買聖誕, 新年, 月餅,熊貓,囍餅及任

何皇玥禮券產品, 不可與其他優惠及優惠券同時使用  

 
1. This coupon is not valid for discounted / special offer 
products.  
2. The coupon is not valid for purchase of Xmas, New 
Year, Mooncake, Panda, Wedding series products and 
gift vouchers and cannot be used in conjunction with 
other coupons.  
3. This coupon can only be used one time and cannot 
be redeemed for cash and non-exchangeable or refund. 

以下條款及細則適用於所有荃新天地商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Citywalk merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於荃新天地分店，有效期至 2025 年 7 月 13 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

1. This offer is valid for use in Citywalk branch only, until 13 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 

6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 
 

中港城 

China Hong Kong City 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

金至尊珠寶 
3DG Jewellery 
 

購買任何定價足金串飾，即可獲贈琉璃

珠乙顆。 

 
A glass bead will be given for any purchase 
of  
fix-priced pure gold charm. 

-  
 

ISA 
 

購買時尚服飾及美妝系列可享額外 9 折

扣禮遇(特價及 Outlet 貨品除外) 

 
Enjoy exclusive 10% discount special offer 

-  
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on selected luxury brands & cosmetics 
items. (Exclusions special items & Outlet 
items) 

OysterMine 
 

晚上 6 點後惠顧任何食品可享 9 折 (星期

一至五) 

惠顧任何食品可享 9 折 (星期六及公眾假

期) 

 
10% discount on food after 6pm (Mon-Fri) 
10% discount on food on Sat & Public 
Holidays 

-  
 

一元堂 
Yat Yuen Tong 
 

購買蟲草、燕窩、花旗參，每滿

HK$1,000，可獲 HK$200 任選貨品，多買

多送 

Get selected items valued at HK$200 for 
every HK$1,000 spending on cordyceps, 
bird's nest, or American ginseng products. 

-  

六福珠寶 
Lukfook Jewellery 
 

凡購買主石 1 卡或以上鑽石產品可享

HK$140 折扣優惠 
HK$140 discount upon purchase diamond 
items with main stone over 1ct 

-  

以下條款及細則適用於所有中港城商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all China Hong Kong City merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於中港城分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

黃金海岸商場 

Gold Coast Piazza 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

Singa Garden 
Singapore 
Hainanese 
Chicken Rice 

消費滿 HK$280，送咖央多士一份。 

 
Free Kaya Toast for Consumption over HKD280. 

-  

以下條款及細則適用於所有黃金海岸商場商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Gold Coast Piazza merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於黃金海岸商場分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 
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5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in Gold Coast Piazza branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

 

尖沙咀中心及帝國中心 

Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

BOTICARIO 
 

優惠一 : 消費滿 HK$350 即可減 HK$50 

Offer 1: Get HK$50 off on spending of HK$350 
優惠二 : 惠顧 T 骨牛扒可免費獲得炸蝦或爆谷

雞一份 

Offer 2: Free Fried Shrimp or Pop Corn Chicken 
with T-bone order 
(兩項優惠均不適用於 2025 年 7 月 1 日並不

能同時使用) 

(Not valid 1st July, 2025, Cannot be used 
together) 

-  

Wooloomooloo 
 

Spend HK$1,000 to enjoy a 10% discount 
 
惠顧滿 HK$1,000 可享 9 折 

-  

以下條款及細則適用於所有尖沙咀中心及帝國中心商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於尖沙咀中心及帝國中心分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

朗壹廣場 

One North 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

First Climb 
 

兒童攀石恆常班 9 折優惠 須受其他條款及細則約束。 

Other terms and conditions apply. 
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10% off discount on Kid Climbing Regular Course 

以下條款及細則適用於所有朗壹廣場商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all One North merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於朗壹廣場分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 

5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in One North branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.  
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.  
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 
 

 

藍灣廣場  

Island Resort Mall 

商戶 Merchant 優惠 Offer 註 Remarks 

123 by ELLA 
 

全場購買 2 件或以上，滿 HK$108，即減

HK$10 (現金禮券、太古可口可樂飲品、測試

樣板、贈品、膠袋徵費除外) 

 
Enjoy HK$10 discount upon any purchase of 
HK$108 with 2 items or above (Except Voucher, 
Coupon, C-09-04, Drinks, Sample and Free Gift) 

-  

英格蜜兒 

INGRID MILLET 
 

新客可以 HK$380 尊享 PicoPro 淡斑嫩膚療程 

新客可以 HK$198 尊享全方位強效鎖水亮白療

程 

 
New Customer may enjoy PicoPro Laser 
Treatment at HK$380 
New Customers may enjoy B5 Moisturizing 
Treatment at HK$198 

-  

美國冒險樂園 

Jumpin Gym USA 

購買代幣滿 HK$500 (即 250 個)，送 190 個代

幣 (價值 HK$380) (Code: JP25034) 

 
Receive 190pcs of complimentary tokens 
(valued at HK$380) upon purchase of tokens at 
HK$500 (i.e. 250pcs) (Code: JP25034) 

此優惠不可與其他推廣優惠同時使用，包括但不限

於贈品及遊戲卡推廣。 

 
This offer cannot be used in conjunction with other 
promotional offers, including but not limited to free 
gifts and game card promotions. 

以下條款及細則適用於所有藍灣廣場商戶優惠 

Below terms & conditions apply to all Island Resort Mall merchant offers 
 

1. 此優惠只適用於藍灣廣場分店，有效期至 2025 年 7 月 16 日。 

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。 

3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 

4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 
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5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 

6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。 

 
1. This offer is valid for use in Island Resort Mall branch only, until 16 July 2025. 
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details. 
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional 
coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. 

 

條款及細則 

Terms and Conditions 
  

一般條款及細則： 

1. 除特別註明外，此推廣由 2025 年 4 月 17 日開始至 7 月 16 日結束(包括首尾兩日)(以交易日或兌換日為準)(「推廣

期」)。 

2. 除特別註明外，此推廣適用於由花旗銀行(香港)有限公司(「花旗銀行」) 所發行之信用卡及 (「認可卡」)之客戶，同

時需為信和地產代理有限公司 (「信和」) 旗下之 S+ REWARDS 獎賞計劃（「S+ REWARDS 計劃」）會員 (「客戶」)。 

3. 客戶必須先成功下載最新「S⁺ Rewards」應用程式(「應用程式」)及於應用程式登記成為會員才合資格獲得此推廣下

之優惠。每個有效手機號碼只可登記一次。 

4. 除特別註明外，此推廣只適用於客戶於推廣期內憑認可卡於所有列於指定信和集團商場(「信和商場」)，包括屯門市

廣場、奧海城、荃新天地、中港城、 黃金海岸商場、 尖沙咀中心及帝國中心、藍灣廣場、朗壹廣場，以及信和廣場 

(「參與商場」) 屬於「S+ REWARDS 計劃」之購物或餐飲商戶(「指定商戶」) 所作之下列簽賬(「認可簽賬」) ： 

• 已誌賬並附有認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本之零售簽賬、交易感應式付款簽賬；及 

• 於推廣期內已誌賬並附有認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本之全新商戶分期計劃簽賬；及 

• 花旗銀行及信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權利；及 

• 信和保留自行決定及更改任何有關 S+ REWARDS 計劃交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權利；及 

• 根據 S⁺獎賞計劃之條款及細則，信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權

利；及 

• 只適用於扣除所有折扣、減價金額及現金券金額後(如適用)之認可簽賬淨額(「簽賬淨額」)。 

5. 此推廣不適用於以下交易： 

• 電訊服務、銀行及外幣找換服務的消費； 

• 於停車場的消費； 

• 預付信用額、購買禮品卡及其增值服務； 

• 其他包括但不限於繳付公用機構的帳單、購買增值咭及增值服務的消費（包括未經授權或具欺詐成份之   交易，

以手寫單據作記錄的消費、及任何沒有電子簽賬存根及/或商戶單據的消費）； 

• 於網上進行的消費項目 (戲票除外)、電郵、傳真或電話訂單； 

• 以現金、禮品卡、購物禮券或現金券付款進行之任何交易； 

• 透過任何電子錢包（包括但不只限於支付寶、微信支付、拍住賞及 PayMe）簽賬之交易； 

• 花旗銀行不時自行決定之其他不合資格交易/付款/簽賬；或 

• 根據 S⁺獎賞計劃之條款及細則，信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權

利。 

6. 客戶必須保留及提供有關認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本，並於花旗銀行要求下提供有關文件作供核對之

用。所有已遞交給花旗銀行之文件將不獲發還。 

7. 客戶之認可卡戶口必須於推廣期內或使用優惠時保持有效及信用狀況良好。花旗銀行保留取消優惠之權利而毋須另

行通知。 

8. 如發現欺詐/濫用/取消任何優惠之簽賬交易，花旗銀行保留從客戶之認可卡戶口內扣取相關優惠之金額而毋須另行

通知。 

9. 此推廣下換領的獎賞均不可兌換現金或其他用途及恕不退換。 

10. S 現金券之供應，需依花旗銀行及指定商戶之最終決定權而定。 

11. 花旗銀行及信和不負責一切有關貨品或服務之事宜。任何有關貨品或服務之責任，一概由指定商戶負責。 
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12. 花旗銀行及信和及指定商戶保留隨時修改條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，花旗銀行、信和及指

定商戶保留最終決定權。 

13. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。 

14. 此條款及細則所提及的產品及/或服務並不適用居住於歐盟、歐洲經濟區、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、

梵蒂岡、曼島、英國、巴西、紐西蘭、牙買加、厄瓜多或斯里蘭卡的個人客戶。此條款及細則並不旨在對該類個人

客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。 

15. S+獎賞積分之登記須受條款及細則約束，詳情請參閱《S+獎賞計劃條款及細則》。 

 
「指定商戶禮遇」之條款及細則： 

16. 客戶可於推廣期內憑認可卡於參與商場内指定商戶享用 Citi 信用卡專享優惠(「指定商戶禮遇」) 。優惠詳情、條款

及細則請瀏覽 citibank.hk/SinoMalls-merchant 或參與商場網頁。 

17. 如指定商戶的簽賬系統不支援個別信用卡類別時，該指定商戶可能會拒絕接受有關指定信用卡。詳情請向指定商戶

查詢。 

18. 花旗銀行及信和不負責一切有關指定商戶提供的貨品或服務之事宜。任何有關貨品或服務和輔助服務之責任，一概

由指定商戶負責。 

19. 如對「指定商戶禮遇」有任何疑問，請向參與商場内指定商戶查詢。 

 
General Terms & Conditions: 
1. Unless otherwise specified, the promotion is valid from April 17 to July 16, 2025, both dates inclusive (based on transaction 

date) ("Promotion Period"). 
2. Unless otherwise specified, the promotion is applicable to cardholders of Citi Credit Cards and/or issued by Citibank (Hong 

Kong) Limited (“Citibank”) (“Eligible Cards”), who are also members of S+ REWARDS Loyalty Program (“S⁺ REWARDS”) 
managed by Sino Real Estate Agency Limited (“Sino”) ("Cardholders"). 

3. Cardholders must successfully download the latest version of “S⁺ REWARDS” mobile application (“the App”) and sign up as 
Registered Members with mobile number via the App in order to enjoy the offers under the promotion. Each valid mobile 
number can only be registered once only.  

4. Unless otherwise specified, the promotion is applicable to the following transactions made by the Eligible Cards during the 
Promotion Period at the shopping and dining outlets which are participating in S+ REWARDS,  listed on the S+ REWARDS 
website and the App ("Designated Outlets") of participating malls of Merchant ("Participating  Malls"), including tmtplaza, 
Olympian City, Citywalk, China Hong Kong City, Gold Coast Piazza, Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre, Island Resort 
Mall,  One North and Sino Plaza ("Eligible Transactions"): 

• Posted retail transactions or contactless payment retail transactions with original Eligible Card sales slips and 
original merchant sales receipts; and 

• Newly billed Merchant Installment Plan that are posted during the Promotion Period with original Eligible Card 
sales slips and original merchant sales receipts; and 

• Citibank reserves the right to determine and change which purchases/payments/transactions qualify as Eligible 
Transactions at its absolute discretion from time to time; and 

• Sino reserves the right to determine and change which purchases/payments/transactions qualify as Eligible 
Transactions according to the S+ REWARDS program terms and conditions at its absolute discretion; and 

• Only applicable to the final amount of Eligible Transactions charged to the Eligible Card after deduction of all 
applicable discounts, reductions and value of cash vouchers (if applicable) ("Net Spending Amount"). 

5. The promotion is NOT applicable to the following transactions:  

• spending on or through telecommunications services, or banking or currency exchange services;  

• spending on car parks;  

• store credits, purchase of or adding value to gift cards or stored value facilities;  

• other transactions including but not limited to utilities bill payments, purchase of or adding value to stored-value 
cards (including the unauthorised or fraudulent transactions, transactions recorded by hand written payment slips 
and any transactions without electronic payment slips and/or merchant sales receipts); 

• online purchases (except for movie tickets), mail, fax or phone orders;  

• any transactions and payments made by cash, gift cards,gift vouchers or cash vouchers ;or 

• any transactions made via any e-wallets (including but not limited to Alipay, Wechat Pay, Tap & Go and PayMe);  

• any other purchases/payments/transactions that Citibank may at its absolute discretion exclude from time to time. 
and 

• any other purchases/payments/transactions that Sino, at its absolute discretion, excludes according to the S+ 
REWARDS program terms and conditions.  

https://www.splusrewards.com.hk/tc/terms-and-conditions/
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6. Cardholders must keep and submit the relevant original Eligible Card sales slips and original merchant sales receipts of 
Eligible Transactions for inspection upon request by Citibank. All relevant documents submitted to Citibank will not be 
returned. 

7. Cardholders’ Eligible Card accounts must be valid and with good credit record during the Promotion Period and at the time 
when the offers are awarded or used; otherwise, Citibank reserves the right to forfeit the offers without prior notice. 

8. In case of any fraud/abuse/reversal/cancellation of the transactions used for the award of the offers, Citibank reserves the 
right to debit from Cardholder’s Eligible Card account the equivalent value of the reward(s) without prior notice. 

9. The offers are not exchangeable for cash or other items and is non-refundable. 
10. The offers are subject to the availability of S Coupon and at absolute discretion of Citibank and Sino.  
11. Citibank and Sino shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services. The respective 

Designated Outlets are solely responsible for all obligations and liabilities related to such products or services and all 
auxiliary services. 

12. Citibank, Sino and the respective Designated Outlets reserve the right to amend the Terms & Conditions without prior 
notice. All matters and disputes are subject to the final decision of Citibank, Sino and the respective Designated Outlets. 

13. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms & Conditions, the English version 
shall prevail.  

14. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals residing in the 
European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey and Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of 
Man, the UK, Brazil, New Zealand, Jamaica, Ecuador or Sri Lanka. The referenced document is not, and should not be 
construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned 
therein to such individuals. 

15. Registration of S+ REWARDS Points are subject to terms and conditions, which can be found in the S+ REWARDS 

Programme Terms and Conditions.   

“Exclusive Merchant Privileges” Terms and Conditions: 
1. Cardholders can enjoy exclusive privileges provided by the designated merchants at Participating Malls. For offer details 

and the Terms and Conditions, please refer to citibank.hk/SinoMalls-merchant or Participating Mall’s website. 
2. The designated merchants may refuse to accept the Eligible Card if their payment system does not support a certain type 

of card. Please contact the designated merchants for details. 
3. Citibank shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services provided by designated 

merchants. The designated merchants are solely responsible for all obligations and liabilities related to such products or 
services and all auxiliary services. 

4. For any enquiries on the Exclusive Merchant Privileges, please check with designated merchants at Participating Malls. 

 

 

https://www.splusrewards.com.hk/en/terms-and-conditions/
https://www.splusrewards.com.hk/en/terms-and-conditions/
file://///Apacdfs/hk/GCG/GROUPS/CUL_Partnership%20Team/Programs/_Marketing%20Programs%20(by%20indv%20merchants)/Hang%20Lung/Tenant%20Offer/citibank.hk/SinoMalls-merchant

